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Política
DIMARTS

14 DE JULIOL DEL 2009 7el Periòdic d’Andorra

Tret de sortida al corrent
d’opinió Esquerra Socialista

DINS EL PARTIT SOCIALDEMÒCRATA

b

M. R.
ANDORRA LA VELLA

Celebrada la reunió
constitutiva del grup
progressista

La setmana passada, un grup de deu
signataris del PS va comunicar al Co-
mitè Executiu i a tota la militància
la voluntat de crear un corrent
d’opinió intern dins el partit, ano-
menat Esquerra Socialista, per tal
d’aprofundir en les polítiques pro-
gressistes i d’esquerres al Principat.

Ahir es materialitzava la proposta,
que compta entre els impulsors amb
el Subsíndic, Esteve López, i la presi-
denta del PS i secretària de Sindica-
tura, Mariona González. La reunió
constitutiva va servir per constatar
el grau de seguiment de la iniciati-
va, tot i arribar en un mes on alguns
dels possibles nous integrants del co-
rrent d’opinió estan de vacances. Les
decisions preses en aquesta primera
trobada, però, no van transcendir
ahir, de manera que serà durant
aquesta setmana quan es podrà albi-
rar el futur del nou corrent. H

ONA MORANTE

33 Un dels moments de la reunió celebrada ahir a la seu del PS.

REUNIONS DEL CAP DE L’EXECUTIU AMB ELS ACTORS ECONOMICOSOCIALS DEL PRINCIPAT

L’USdA demana a Bartumeu satisfer
els «urgents problemes sociolaborals»
b

MARC RODRÍGUEZ*
ANDORRA LA VELLA

Ubach recorda que
els estatuts laborals
de l’EENS de Meritxell
no són satisfactoris

L
a jornada d’ahir va ser inten-
sa pel cap de Govern, Jaume
Bartumeu, que va mantenir
reunions amb representants

de diferents actors economicosocials
del Principat. Una de les trobades
més esperades, la primera des que és
el màxim responsable de l’Executiu,
va ser la mantinguda amb represen-
tants de la Unió Sindical d’Andorra
(USdA), on hi van prendre part el seu
secretari general, Gabriel Ubach, la
primera secretària, Maria José Espi-
nosa, i un treballador de l’Escola de
Meritxell i membre de l’USdA, Pepe
Repiso. Tots tres van exposar a Bar-

tumeu la «necessitat» de «no oblidar
els urgents problemes sociolaborals»
que afecten actualment Andorra, se-
gons va manifestar Ubach a la sorti-
da de la reunió, tot i que van mos-
trar-se conscients del fet que les re-
formes econòmiques en què actual-

ment treballa l’Executiu també són
«importants».

Ubach va mostrar-se optimista
amb el nou panorama polític, des-
prés del «canvi de composició del
Consell», que ara és «més pròxim a
la ciutadania», i va recordar com els

«negits» laborals passen actualment
per «l’augment de l’atur, les pen-
sions barates que Albert Pintat va
deixar sense resoldre, tot i haver-se
compromès, i la precària base sala-
rial», entre d’altres. Però la situació
en què més van incidir els represen-

tants de l’USdA va ser la manca
d’uns estatuts «satisfactoris» per als
treballadors de l’Escola Especialitza-
da Nostra Senyora de Meritxell
(EENS Meritxell).

La unió sindical va remarcar com
«el més important de l’escola són els
treballadors», de manera que «cal re-
prendre el tema de l’estatut, que no
ha arribat a bon port» –va ser rebut-
jat pels treballadors per 49 vots en
contra i 24 a favor–, motiu pel qual
presentaran la setmana vinent un
informe «perquè el Govern pugui de-
cidir, reconeixent i respectant al
màxim els treballadors».

AMB UNICEF I L’ACP / D’altra banda,
Bartumeu es va reunir al matí amb
la presidenta d’Unicef, Maria Rosa
Babot, i la vicepresidenta, Blanca Pa-
lau, que van exposar al social-
demòcrata la voluntat de continuar
col.laborant amb el Govern amb
projectes com ara el que l’ONG té al
Camerun –en matèria sanitària,
educativa i d’ajuda a les mares–, pa-
trocinat en part per l’Executiu, i que
Unicef té previst continuar «dos
anys més». Finalment, el cap de Go-
vern, juntament amb el ministre
d’Economia i Finances, Pere López,
van rebre representants de l’Associa-
ció de Comptables del Principat
(ACP), col.lectiu al qual van transme-
tre la intenció d’apujar el llindar
econòmic per tal que les petites em-
preses es puguin acollir al règim
simplificat de comptabilitat. H
*mrodriguez@andorra.elperiodico.com

b Unicef i l’ACP
també s’entrevisten
amb el líder
socialdemòcrata

ONA MORANTE

33 El cap de Govern, Jaume Bartumeu, saluda el secretari general de l’USdA, Gabriel Ubach, ahir a la capital.


